
Vestre Baadelaug – Mødereferat 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 
Dato: 04. maj, 2015 
Deltagere: Hans R. Petersen (HRP), formand  

Ole Espensen (OE), næstformand 
Johnny Iversen (JI), kasserer  
Henrik Kam Kristensen (HKK), fartøjsinspektør  
Inge Lysdal Larsen (ILL), sekretær (rekvirent) 
Yves Kristensen (YK), aktivitetsleder 
Peter Hinrup (PH), 
 Per Jensen (PJ), havnefoged 
 

Afbud:    
 

Agenda: 

1. Sidste referat. Opfølgning og godkendelse 

2. Havnefoged anliggender 

3. Økonomi 

4. ANF 

5. ALH 

6. Bordet rundt 

7. Næste møde 

 

 

Punkt Indhold Ansvarlig Senest 

1 Sidste mødereferat 
 
Referatet godkendt og underskrevet 
 
Vi har dags dato 4 både med ukendt ejer, disse destrueres, ved 
samme lejlighed fjernes ikke opmærkede stativer og vogne.     
Alt afhentes inden 1 Juni 2015.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



2 Havnefoged anliggender 
 
Christianshåb – er i gang med at dele lokalet, tager det lidt af 
gangen. 
  
Højtryksrensere – depositum for lån fastlagt til kr. 500. 
Den bliver stillet i et af skabene i Christianshåb – man får udleveret 
nøgle til skabet af Per – og afleverer nøglen igen når man er færdig.  
Depositum for lån desværre en nødvendighed, grundet tyveri. 
 
 
Bord/bænke vi fik af Tuborg fonden er samlet  – de står ved 
Klubhuset – de gamle borde bliver fordelt på vore arealer. 
 
Uddybning af plads 802 igangsættes for ANF. 
 
Den unge mand, Mark – er startet d. 4/5 hos Per som ung i arbejde 
her i foråret/sommer. 
 
Alle postkasser er nu udlejet.   
Der købes og monteres ikke yderligere postkasser ! 
Venteliste på postkasser oprettes af Per. 
 
Strøm på landpladserne, PJ kigger om de el-standere vi har, kan 
udvides med 2 stik yderligere. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Økonomi 
 
Økonomien ser rigtig fint ud. 
 
Vi har betalt 2 rate til ANF nu, før tid – normalt først i August, men 
ANF manglede likviditet – deres kapital er bundet i papirer.  
 
Klubben har 20 tusind til gode hos medlemmerne, primært nye 
medlemmer. 
 
Fiskerklyngen har ikke betalt deres mellemregning endnu – PH 
rykker igen – og HP tager fat i deres formand. 
 
 

  

4. ANF  anliggender 
 
Opmåling af vandpladserne – Aalborg Havn stiller avanceret udstyr 
til rådighed for ANF. 
 
Bestyrelsen vil overfor ANF påtale at vi i VB ønsker at udbygge 
antallet af el standere således at man inden for en overskuelig 
fremtid har 1 stik pr bådplads. Specielt på bro 1 og 3 mangler der 
stik.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Åbne punkter – ANF: 
 

1) 1 el-stik pr. båd 
2) Elstander – ny bro 5 – flyttes – skal monteres mellem 2 

pladser – ikke foran en plads. 
3) Opmåling af vandpladser 
4) Uddybning af plads 802 – igangsættes af PJ 

 

 
 

 
 

5. ALH (Aalborg Lystbaadehavne) 
 
Der afventes stadig svar på om ALH kan få skattefritagelse. 
 
Wifi – Jan Stage/Johnny Iversen kigger på om det kunne blive 
muligt. 
 
 

  

6. Bordet rundt 
 
SL bygger nyt masteskur  
VB indgår en leje aftale med SL, således får VB 1/3 af dette 
masteskur til rådighed for VB medlemmer.   
Der bliver 3 døre i det nye skur – og vi får adgang af den ene dør. 
Der kommer kortlæser på døren. 
 
Pris/leje – ca. 13 tusind om året + moms. 
 
 
Ole: 
-Vi låner en maskine til at lave streger på parkeringspladsen i SKH. 
-Skabsreol i Bestyrelseslokalet, HKK får en til at lave et tilbud. 
-Cykelskur – forespørgsel hos Kommunen mht. godkendelse. 
-Bad/Toilet, VB – der arbejdes med det. 
 
 
 
 

  

OBS: Containeren på Ralvej vil på grund af misbrug udefra - fremover kun 
være åben i perioden 1/4 til 1/6  og  1/9 til 1/11.  
Hvis man skal af med affald udenfor disse datoer henvises til vores 
andre 3 containere – på Nokken, ved SL og ved VB. 
 
Plads på sporristen: 
SAMTLIGE der har vogne på sporene – skal se om de er på planen 
over sporristen – og give til kende om plads og bådnavn, str., 
medlems nr. mv.  
Man skal sende en mail til klubben, Henrik/Per - så planen kan 

  



ajourføres. 
Har man ikke givet sig til kende – ingen plads. 
 
Græsareal mod gaden, VB: 
Har man noget stående her SKAL det fjernes – vi er efter 1. maj. 
 

  

Vi siger tusind tak til alle, der har bistået og hjulpet 
ved vores 100 års jubilæum. 
Det var nogle fantastiske dage vi havde med nogle 
gode arrangementer. 

  

  
Vaskemaskiner: 
Forhører hvad de andre klubber tager for vask og tørring.  
 
 

  

    7. Næste møde 
 
 
Mandag d. 1. Juni 2015 kl. 17.30 i klubhuset. 
 
Afbud: 

  

    

 

 

 


